
 

DEN NORSKE KIRKE 
Oppegård menighetsråd 

  
 

1 
 

Møteprotokoll  
Oppegård menighetsråd 
 

Møtedato: 21.11.2024 kl. 19:00 
Møtested: Oppegård kirke 
Arkivsak: 20/00045 
  
Til stede:  Tom Snilsberg, Erik Haugom, Ingar Pedersen  
  
  
Forfall:  Sonja Birkeland, Hans Martin Tonne, Ingrid S. Kalstad, Anders 

Johansen, Marianne Kolve Henriksen 
  
Andre: Bård Engevik 
  
Protokollfører: Marianne Kolve Henriksen 
  
 
 

SAKSLISTE Side 

Godkjenning av innkalling og saksliste 

25/24 Godkjenning av innkalling og saksliste 2 

Godkjenning av protokoll 

26/24 Godkjenning av protokoll 3.24 2 

Saker til behandling 

Åpen halvtime 

27/24 Regnskap 2024 3 

28/24 Budsjett 2025 3 

29/24 Møteplan våren 2025 3 

30/24 Offertildelinger ut året 4 

 

Eventuelt 

31/24 
Rehabilitering av boden på kirkeeiendommen (gult hus ved 
parkeringen) 

5 

32/24 Utebelysning - midlertidig ledlyskastere 5 

 
Sted 18.02.2025 
 
Tom Snilsberg 
Leder 

Marianne Kolve Henriksen 
Sekretær 
 



 2  

 

Godkjenning av innkalling og saksliste 

25/24 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Oppegård menighetsråd 21.11.2024 25/24 

 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Innkalling og saksliste er godkjent 
 

[Lagre vedtak]  

 
Godkjenning av protokoll 

26/24 Godkjenning av protokoll 3.24 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Oppegård menighetsråd 21.11.2024 26/24 

 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Protokoll 3.24 er godkjent. 
 

[Lagre vedtak]  
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Saker til behandling 

27/24 Regnskap 2024 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Oppegård menighetsråd 21.11.2024 27/24 

 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Regnskapet pr. 31.10.24 viser følgende resultat: 19 103,60 (mindreforbruk).  
Prognose for regnskapet 2024 er at det blir et mindreforbruk på ca kr. 10 000. 
 

[Lagre vedtak]  

 
28/24 Budsjett 2025 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Oppegård menighetsråd 21.11.2024 28/24 

 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

 

Budsjettforslag for 2025 ble godkjent med basis i den kunnskap MR satt med i møtet. 
 

[Lagre vedtak]  

 

29/24 Møteplan våren 2025 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Oppegård menighetsråd 21.11.2024 29/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Forslag til møtedatoer: 13. februar, 2. mars (årsmøte) og 22. mai. Tidspunkt kl.20.00-
21.00 
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Møtebehandling 

 
Vedtak  

MR ønsker å avvente med fastsettelsen til neste møte gitt manglende oppmøte. 

Det ønskes et møte til i desember. Ber om at forslag til dato sende ut. 

 

[Lagre vedtak]  

 

 

30/24 Offertildelinger ut året 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Oppegård menighetsråd 21.11.2024 30/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Det gjenstår fire gudstjenester. 1. desember og julaften.  
 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Det ble vedtatt følgende: 
1.desember: Offergaven går til ELCJHL 
Julaften: Offergaven går til Kirkens nødhjelp 
 

[Lagre vedtak]  
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Eventuelt 

31/24 Rehabilitering av boden på kirkeeiendommen (gult hus ved 
parkeringen) 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Oppegård menighetsråd 21.11.2024 31/24 

 
Saksorientering 
Det gule huset trenger å bli ferdig rehabilitert. Skal vi være med Haugom og fullføre 
dette under hans kyndige ledelse en lørdag nå før jul? Evt. settes ut som en betalt 
jobb etter gjeldende regler for å få det fullført. 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Dette ble sett positivt på, men det ble flertall for at vi ikke setter igang på denne siden 
av nyttår, men til våren. Erik sier det er ikke mye som gjenstår. Så da blir det dugnad 
på vårparten. 
 

[Lagre vedtak]  

 

32/24 Utebelysning - midlertidig ledlyskastere 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Oppegård menighetsråd 21.11.2024 32/24 

 
Saksorientering 
I påvente av en skikkelig belysningsplan for kirkeeiendommen – skal vi gjøre en 
midlertidig innsats med noe LEDlyskastere mot kirken på eiketreet på forsiden (festes 
med et fleksibelt bånd rundt eika) og på et tilsvarende tre på baksiden. Forslag fra 
Ingar, Tom og Hans Martin som kan ordne dette selv på en måte som vil synes helt 
OK inntil videre («ingen varige inngrep»). 
 
Vedtak  

Alle var positive til innspill rundt å se på noe midlertidig. I første omgang i forbindelse 
med julaften. Erik skal sjekke om det er strøm frem til punktene I bakken for å se om 
det er mulig med en midlertidig løsning I eksisterende lyspunkter. Hvis ikke vil vi 
plassere ut noen bygglamper på sentrale steder. Når tilbakemedlingen fra 
Fellesrådet på vår søknad foreligger, tar vi denne saken opp igjen.  
 

[Lagre vedtak]  


